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Zápis ze zasedání výboru ČUS dne 15. 6. 2022 od 15:00, Chateau sv. Havel   

Přítomní členové výboru a revizní komise: prim. Belej, MUDr. Broul, prof. Hora, prof. Krhut, 
MUDr. Matoušková, doc. Veselý, prof. Zachoval  
 

Zástupci rezidentů ČUS: MUDr. Příman  
 

Sekretariát ČUS: Bc. Čápová, Mgr. Črepová  
 

Omluveni: prof. Babjuk, prof. Broďák, doc. Doležel, as. Petřík, prim. Zámečník 
 
Kontrola zápisu z poslední schůze (Hora) 

 prof. Hora v úvodu referuje o účasti zástupců ČUS na výroční konferenci SUS a 
informuje o nově zvoleném výboru SUS. Předsedou byl znovu zvolen doc. Minčík. Prof. 
Zachoval poděkoval doc. Veselému a MUDr. Horňákovi za příkladnou reprezentaci ČUS během 
vyzvaných přednášek v odborném programu.  

 Dopplerovské vyšetření - nasmlouvání kódů pro ambulantní urology - MUDr. 
Matoušková informuje o pokračujících jednáních s pojišťovnou, úkol trvá. Pokud nenastane 
pokrok do příští schůze, bude následovat schůzka s náměstkem VZP pro zdravotní péči PhDr. 
Mgr. Janem Bodnárem, LL.M.  

 Prezentace společnosti S.A.B. Impex - probíhá další komunikace na úrovni sekretariátu 
ČUS. Společnost se účastnila sympózia JEUS 2022 a bude se účastnit také 68. výroční 
konference ČUS. 

 Kurz Dopplerovské ultrasonografie - kurz úspěšně a za velké účasti proběhl na sympóziu 
JEUS 2022 v Táboře. Může být realizován na kterékoli vzdělávací akci ČUS. Bude zařazen i na 
program 68. výroční konference ČUS.  

 CEM 2023 – výbor ČUS odsouhlasil, že koordinaci účasti na CEM 2023 bude mít na 
starosti prof. Hora  

 Žádost o nominaci nového zástupce ČUS v EBU – výbor odsouhlasil tyto potenciální  
kandidáty místo as. Petříka – prof. V. Soukup (Urologická klinika VFN), MUDr. O. Čapoun 
(Urologická klinika VFN), MUDr. M. Fedorko (Urologická klinika FN Brno), MUDr. J. Hrbáček 
(Urologická klinika FTN). Nominované osloví prof. Hora a as. Petřík, o výsledku budou 
informovat.  

 Specifický léčebný program - radiačně navigované operace pomocí techneciem 
značeného PSMA – na portále bylo odsouhlaseno stanovisko, které doc. Veselý předá MUDr. 
Zogalovi.  

 Stanovování indikátorů kvality – Centrum vysoce specializované onkourologické péče – 
z důvodu nepřítomnosti prof. Babjuka bude přesunuto na příští schůzi – úkol trvá  

 Akreditační komise pro obor Urologie, Onkourologie a Dětská urologie – prof. 
Zachoval informuje, že pro obor Urologie byli zástupci za ČUS nominováni. Prof. Broďák jako 
předseda akreditační komise pro obor Onkourologie koordinuje další kroky, je potřeba provést 
upgrade akreditační a zkušební komise.  
Prof. Zachoval upozorňuje na nový formulář pro reakreditaci pracoviště pro obor 
Onkourologie. Jeho úpravy budou komunikovány s prof. Broďákem.  
Prof. Broďák a prof. Zachoval byli pověřeni komunikací s MZ ČR ohledně výjimky pro udělení 
statusu onkourologického centra v dřívějším termínu než 3 roky po atestaci onkourologa, jak 
je nyní požadováno ve Věstníku.   

 Návrh systému komplexní sdílené zdravotně-sociální péče o pacienty s vzácnými  
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onemocněními – jednání se bude dále účastnit prof. Zachoval, protože Onkologická a 
Urologická klinika FTN jsou součástí projektu v rámci nádorů varlat. 

 Dotazníková akce EAU (spolurozhodování pacientů o léčbě) – as. Petřík je omluvený 
z dnešní schůze, úkol trvá  
 
Ekonomické aspekty činnosti ČUS 
 

 Podpora odborných aktivit urologů ze strany ČUS (Krhut) 
Do textu dokumentu byla po diskuzi s doc. Veselým doplněna formulace, která umožňuje ve 
výjimečných případech schválení i neinvestičních nákladů (mzdových nákladů výzkumného 
týmu). O poskytnutí podpory v konkrétních případech rozhodne výbor.  Výbor ČUS tuto verzi 
odsouhlasil, bude prezentována členům společnosti.  
 
Výroční konference a vzdělávací aktivity 
 

 Organizace Výroční konference ČUS 2022 (Krhut)  
Prof. Krhut informuje o stavu příprav.  
Partneři konference: 

 1. června proběhl v olomouckém hotelu Clarion kontrolní den pro partnery konference.  
Všichni větší vystavovatelé jsou oslovení a znají umístění svého stánku, jsou odsouhlasena 
satelitní sympózia, agentura nyní komunikuje s menšími vystavovateli. 
Odborný program: 

 v nejbližší době budou připraveny a rozeslány zvací dopisy pro členy nového výboru SUS, 
zástupce PTU (prof. Chlosta jako stávající a prof. Drzewa jako nově nastupující předseda), 
zástupce Maďarské urologické společnosti (prof. Nyirády zatím nereaguje na zprávy). Výbor 
odsouhlasil namísto prof. de Wachtera (také nereaguje na zprávy) účast prof. Bertila Blocha 
(vedoucí guidelines office pro neurogenní močový měchýř).  
Kurzy ČAU – do schůze vědeckého výboru 27. 7. budou připraveny programy všech 3 
edukačních kurzů  
Schůze vědeckého výboru – 27. července od 9:00 do 12:00, pozvánku obdrží členové výboru 
do konce června  
Live surgery – prof. Hora připraví scénář bloku do schůze vědeckého výboru. Prim. Schraml 
potvrdil, že bude operatérem.   
Schůze SOR – doc. Veselý žádá o prostor pro krátkou schůzi SOR. Prof. Krhut jí zařadí do 
programu a bude o termínu informovat na schůzi vědeckého výboru.  
Schůze redakční rady časopisu Česká urologie – prof. Hora žádá o prostor pro krátkou schůzi 
redakční rady časopisu. Prof. Krhut jí také zařadí do programu.  
Přednáška ČUS - mladý urolog – výbor odsouhlasil nominaci MUDr. Tomáše Pitry, Ph.D. 
z Urologické kliniky FN Plzeň. Přednesl by sdělení na téma nádory ledvin (Lynch syndrom). 
Prof. Krhut bude MUDr. Pitru kontaktovat.  
ESU kurz – zatím nemáme konkrétní odpověď z EAU, prof. Krhut bude pokračovat 
v komunikaci 
State of the art přednášky – výbor odsouhlasil zařazení state of the art prezentací do 
programu. Navržená témata a přednášející budou prezentovány na schůzi vědeckého výboru.  
Program sesterské sekce – je připravován ve spolupráci s firmou B.Braun. Prostřednictvím 
mailingu pro členy ČUS budou vyzvány i sestry, aby přihlásily příspěvky do programu sesterské 
sekce. 
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Kurz Dopplerovské ultrasonografie – výbor odsouhlasil zařazení kurzu na závěr programu 
konference  
Hodnocení přihlášených abstrakt – členové vědeckého výboru konference obdrží abstrakty 
k hodnocení do 5. července  

 Kongres International Neuro-Urology Society (INUS) v Praze (Krhut)  
Prof. Krhut navštívil letošní kongres INUS v Innsbrucku, rýsuje se možnost uspořádat kongres 
v roce 2026 v Praze. S konáním by nebyly pro ČUS spojeny žádné náklady, šlo by jen o formální 
podporu akce, distribuci informace mezi členy ČUS a ev. podporu účasti členů. Výbor 
odsouhlasil, aby prof. Krhut za ČUS v této věci dále jednal.   

 Volba nových čestných členů ČUS  
Nominace na Cenu prof. E. Hradce – výbor neodsouhlasil žádného kandidáta  
Volba nových čestných členů – nominace nových čestných členů proběhly na portále ČUS. 
Z nominovaných výbor odhlasoval tyto nové čestné členy - prim. MUDr. Hynek Šafránek 
(laudatio připraví prof. Broďák), MUDr. Otto Köhler, CSc. (laudatio připraví as. Petřík), MUDr. 
Ladislav Macko (místopředseda výboru Slovenské urologické společnosti) (laudatio připraví 
MUDr. Matoušková). Nominovaným novým čestným členům bude zaslán dopis s pozváním na 
slavnostní předání v rámci 68. výroční konference ČUS.  

 Organizace JEUS 2023 (Krhut) 
Prof. Krhut informuje o kontrolním dnu k JEUSu 2023, který proběhl včera v Kroměříži.  Dům 
kultury, ve kterém by sympózium proběhlo, svými dispozicemi vyhovuje, byl domluven také 
společenský večer na Arcibiskupském zámku. V Kroměříži je omezená kapacita ubytování, 
zástupci vystavovatelů možná budou požádáni, aby využili ubytování mimo Kroměříž. Výbor 
odsouhlasil konání příštího ročníku JEUS 21. a 22. dubna 2023 v Domě kultury v Kroměříži.  
Prof. Krhut bude během výroční konference ČUS v Olomouci se zástupci rezidentů diskutovat 
témata, která by mohla být součástí programu JEUS 2023. 

 Škola funkční urologie 2022 (Krhut)  
Prof. Krhut prezentuje přehled kurzů Školy funkční urologie, které jsou plánovány pro 2. 
pololetí tohoto roku. Celkem jde o 12 kurzů. Výbor odsouhlasil odměnu ve výši 5000 Kč pro 
lektory kurzů. Registrace na kurzy bude spuštěna 23. června, ukončena 31. srpna.  

 Semináře věnované léčbě nádorů močového měchýře (Hora)  
Navrženy zatím 2 semináře (Praha, Brno) s lokálními přednášejícími, program již byl vytvořen 
prof. Horou a prezentován na portále ČUS. Prof. Hora ještě vypracuje dokument s informacemi 
pro potenciální partnery (Pfizer, Merck, Surgicare, MSD, Olympus, Synektik, Medac). 
Sekretariát firmy osloví, o výsledku bude výbor informovat.  

 Plán vzdělávacích akcí v 2. pololetí 2022  
Mgr. Črepová prezentuje plán vzdělávacích akcí ve 2. pololetí. Termín pro Pražský urologický 
seminář bude oznámen po domluvě s doc. Grillem z pořádající kliniky.  
Doc. Veselý připraví za SOR plán vzdělávacích akcí pro rok 2023.  

 Semináře SVL s urologickou problematikou (Zachoval)  
Prof. Zachoval přednášel na pražské konferenci praktických lékařů 13. 5., další prezentace se 
uskuteční na podzim. Po domluvě s doc. Býmou ze SVL proběhne ve 2. pololetí cyklus 
regionálních seminářů. O podrobnostech bude prof. Zachoval referovat.  

 PR aktivity ČUS (Zachoval) 
PR agentura MaVe PR připravuje tiskovou zprávu se shrnutím výsledků z úspěšné lednové 
kampaně Dny otevřených ambulancí.  
Na podzim bude agentura MaVe opět realizovat PR kampaň k výroční konferenci.  
V období kolem listopadu budou probíhat PR aktivity spojené s kampaní Movember.   
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Jednání s administrativou 
 

 Úhrady výkonů pro robotickou operativu v urologii (Hora, Petřík, Zachoval, Broďák) 
Prof. Hora a as. Petřík se v květnu účastnili jednání pracovní skupiny za přítomnosti zástupců 
zdravotních pojišťoven a MZ ČR. Ze strany ČUS byly zodpovězeny dotazy týkající se použití 
robotické systému da Vinci X nebo Xi. Dalšího jednání 2. 6. se zúčastnil pouze as. Petřík. Příští 
jednání bude v podzimním termínu, do té doby se musí výbor rozhodnout, zda je pro výkony 
v urologii nutný systém da Vinci Xi nebo dostačuje systém da Vinci X. Otázka bude řešena na 
portále ČUS, prof. Hora vybere výkony, které nelze provést jinak než pomocí systému da Vinci 
Xi.  
Prof. Hora upozorňuje, že na jednání pracovní skupiny bylo avizováno, že úhrady budou 
schváleny nejdřív v roce 2024. 

 Preskripce hormonální terapie (Zachoval, Babjuk)  
V posledním květnovém Věstníku MZ ČR jsou uveřejněna 4 nová onkourologická centra, 
celkem jich je už 14. Informace o existujících onkourocentrech bude publikována v dalším čísle 
Bulletinu ČUS.     
Prof. Zachoval bude nová onkourocentra kontaktovat a domluví se s nimi na implementaci 
léčby, která by měla v onkourocentrech probíhat.  

 Intravezikální termochemoterapie – organizace a úhrada (Zachoval, Babjuk) 
Viz bod výše – o výkonu a specificích intravezikální termochemoterapie bude zejména nová 
onkourocentra informovat prof. Zachoval.  

 Provedení magnetické rezonance prostaty před primobiopsií (Hora)  
Pracovní skupina ve složení as. Petřík, MUDr. Matoušková ve spolupráci s MUDr. Ivo 
Minárikem, FEBU připraví do příští schůze modelaci kalkulačního listu pro tento výkon.   

 Národní onkologický program (Zachoval) 
Prof. Zachoval informuje, že Národní onkologický program je schválený a nyní je 
v meziresortním připomínkování. Zájmy ČUS jsou v programu zahrnuty (tj. onkourocentra a 
kompetence onkourologů, screening karcinomu prostaty). Pravidelně každý měsíc probíhají 
další jednání na MZ ČR. Zápisy z jednání jsou umisťovány na portál ČUS.  

 Projekt karcinom prostaty – spolupráce s VoZP (Zachoval)  
Prof. Zachoval prezentuje nová zajímavá data poskytnutá ÚZIS  - u cca poloviny mužů mezi 50-
70 lety probíhá každý rok tzv. „divoký screening“ (odběry PSA u praktického lékaře nebo 
ambulantního urologa).  
Projekt s VoZP – prof. Zachoval má k dispozici výsledky pilotního projektu, bude je prezentovat 
v podobě abstraktu na výroční konferenci ČUS. Prostřednictvím laboratoří je response rate 20 
%, prostřednictvím praktických lékařů je response rate jen 2 %. Ze strany VoZP bude 
prověřeno, kde mohl nastat problém. Projekt bude pokračovat i nadále v rozvinutější formě.    

 Spolupráce s Kanceláří zdravotních pojišťoven: Projekt GIT a UG toxicita po ozáření 
prostaty (Zachoval)  

Prof. Zachoval informuje o činnosti Kanceláře zdravotních pojišťoven (KZP) - spolku, který si 
založily pojišťovny a který zpracovává data od plátců péče.  
KZP oslovila ČUS ohledně zjištění GIT a UG toxicity po ozáření prostaty. Současně byli osloveni 
i předsedové dalších odborných společností, kterých se tato problematika týká. Jde o 
retrospektivní projekt, nyní už jsou analyzována dostupná data. Každé pracoviště pak obdrží 
výsledek. Prof. Zachoval bude o výstupech z dalších jednání výbor informovat.   

 Akreditační komise pro obor Dětská urologie (Zámečník, Zachoval)  
Prim. Zámečník se omluvil z účasti na dnešní schůzi, úkol trvá. 
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 Úhradová vyhláška 2023 (Petřík, Zachoval)  
Prof. Zachoval pověřil kontrolou DRG baze as. Petříka, který společně s MUDr. Pavlem 
Tolingerem z Urologického oddělení Nemocnice České Budějovice úhradovou vyhlášku 
zkontrolují a navrhnou nápravu u výkonů, u kterých jsou chybně nastavené úhrady. O výsledku 
bude výbor informován.  
 Kategorizace stentů pro ÚZIS (Petřík)  
Prof. Zachoval požádal as. Petříka aby za ČUS připravil stanovisko, bude poté předloženo 
výboru k odsouhlasení.   
 Program screeningu karcinomu prostaty  
Prof. Zachoval prezentuje současnou situaci týkající se screeningu karcinomu prostaty. I na 
základě podpory ze strany EAU, která se dle dostupných dat snaží o zavedení screeningových 
programů v evropských zemích, jsme oslovili Odbor zdravotní péče MZ ČR s žádostí o zavedení 
screeningu v ČR. Do jednání je zapojeno Národní screeningové centrum ÚZIS, které má na 
starosti screeningové programy v ČR.  
Včera proběhla první multioborová schůze, které se zúčastnili zástupci MZ ČR, zdravotních 
pojišťoven, urologů, praktických lékařů, onkologů, radiologů, patologů, laboratoří atd. Všichni 
zúčastnění se shodli na podpoře programu screeningu, reálně by projekt mohl být připraven 
ke spuštění za cca 2 – 3 roky. Plátci péče požadují ekonomickou analýzu programu, 
vyhotovením byla pověřena pracovní skupina z ÚZIS. Po odborné stránce tento projekt řídí 
urologové. Na možný problém týkající se kapacity u vyšetření magnetickou rezonancí 
upozornili radiologové. Zápis ze schůze bude publikován na portále ČUS. Další jednání budou 
následovat.  
 
Spolupráce s EAU 
 

 EU4Health Programme (Zachoval)  
Prof. Zachoval informuje o aktivitě iniciované EAU, jedná se o pilotní projekt týkající se 
screeningu karcinomu prostaty. Zájmem EAU je, aby na projektu participovali různé evropské 
země. Program spolufinancovaný z prostředků Evropské unie je administrativně velmi 
komplikovaný. Koordinátorům projektu byla za ČUS odeslána odpověď, že se v této fázi 
budeme účastnit jen jako tzv. afiliovaný subjekt – budeme kooperovat na odborné úrovni, ale 
nebudeme přímými účastníky i ve smyslu finančním (čerpání prostředků resp. 
spolufinancování).   

 EAU Meets National Societies Meeting 2022 (Zámečník)  
Prim. Zámečník bude prezentovat zprávu z květnového setkání zástupců EAU a národních 
urologických společností na příští schůzi.  
 
Různé 

 Novinky v databázi Centrální evidence členů ČLS JEP (Zachoval, Črepová)  
ČLS JEP nově umožní přístup členů organizačních složek do členského profilu, ve kterém bude 
možné editovat osobní údaje, informace o pracovišti, sledovat platební bilanci atd. Každý člen 
obdrží ze strany ČLS mailem podrobné informace i s manuálem pro vstup do databáze.  
Novým způsobem bude řešena také přihláška do ČLS resp. některé z jejich organizačních 
složek. Přihlášení bude možné jen online na tomto odkaze: https://www.cls.cz/stante-se-
clenem. Členy ČUS s novinkami obeznámíme prostřednictvím mailingu, na webových 
stránkách atd. 

https://www.cls.cz/stante-se-clenem
https://www.cls.cz/stante-se-clenem
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Bc. Čápová na ČLS zjistí, jakým způsobem bude členskou databázi moci administrovat 
Sekretariát ČUS.  

 Nové webové stránky ČUS (Krhut, Črepová)  
Včera proběhlo jednání pracovní skupiny (prof. Krhut, MUDr. Broul, MUDr. Palička, Bc. 
Čápová, Mgr. Črepová) ohledně struktury nového webu ČUS. Došlo k aktualizaci základní lišty 
části webu pro odborníky a změně vizuálu domovské stránky, na které budou nově bannery 
s nejdůležitějšími a nejčastěji vyhledávanými informacemi. Vznikne sekce určená pouze 
členům ČUS, do které bude vstup umožněn jen po přihlášení. Zvýrazněná bude funkce 
vyhledávání v obsahu webu, díky které bude možné najít všechny zprávy i z archivu stránek. 
Prim. Broul doporučuje, aby byly staré zprávy buď průběžně vymazávány, nebo automaticky 
ukládány do archivu. Do budoucna by webovým stránkám prospěla editace odborných 
informací ze strany urologa.    
V pacientské části webu budou doplněny některé diagnózy, informace o urologických 
vyšetřeních a nejčastější dotazy a odpovědi. Vytvořením textů byli pověření zástupci 
rezidentské sekce ve spolupráci s rezidenty ČUS. Autoři textů získají body do systému pro 
udělování podpory účasti na zahraničních vzdělávacích akcích atd.  

 Garant akreditované péče – dotaz MUDr. Skoumala (Zachoval, Krhut)  
MUDr. Skoumal se obrátil na výbor ČUS s dotazem na zaměstnávání neatestovaných urologů 
na svém pracovišti. Prof. Krhut vysvětluje, že vzdělávací program je v tomto striktní, lékař musí 
splnit podmínky dané vzdělávacím programem, praxi může absolvovat pouze na 
akreditovaném lůžkovém pracovišti. Ambulantní pracoviště nemůže být dle platné legislativy 
akreditováno. Prof. Krhut MUDr. Skoumala o těchto skutečnostech informoval.  

 Úprava loga ČUS (Hora, Zachoval)  
Prof. Hora navrhuje úpravu stávajícího loga ČUS, s cílem o modernější grafické pojetí. Doc. 
Veselý a prim. Belej zkusí oslovit spolupracují grafiky s žádostí o návrhy, které budou výboru 
předloženy k posouzení.   

 Zpráva ze shromáždění představitelů OS ČLS JEP (Belej)  
Prim. Belej informuje o výstupech ze shromáždění představitelů organizačních složek ČLS JEP, 
které proběhlo 17. května. Základním bodem programu byla změna a novelizace volebního 
řádu zejména ve smyslu, aby výsledky voleb nebyly napadnutelné.  
Prim. Belej bude na příští schůzi prezentovat analýzu současných stanov ČUS vs. aktuální 
novelizaci volebního řádu ČLS.    

 Dotazníková akce pro rezidenty (Příman, Bartoš-Veselá)  
Zástupci sekce rezidentů připraví dotazníkovou akci s cílem zjistit, zda mají rezidenti povědomí 
o všech možnostech podpory, kterou ČUS rezidentům nabízí a jaké jsou jejich motivace 
k účasti na vzdělávacích akcích. Výsledky šetření budou prezentovány na příští schůzi.   

 Podnět MUDr. Jandy (Matoušková) 
MUDr. Matoušková spolu s prof. Zachovalem připraví odpověď MUDr. Jandovi, který žádal o 
podporu ČUS k projektu Uroscreen (hodnocení kondice prostaty pomocí tzv. inteligentního 
pisoáru). Na základě konzultace s právníky nebylo doporučeno tento projekt z odborného 
hlediska podpořit. Pacient by mohl být na základě výsledků z projektu Uroscreen mylně 
informován, že je po zdravotní stránce v pořádku, ale bez standardního urologického vyšetření 
toto nelze potvrdit. Odborná společnost by tak mohla být vystavena potenciálnímu riziku a 
právním důsledkům.  
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Projednáno v termínu 23. 4. 2022 – 15. 6. 2022: 

 Připraveno a odsouhlaseno stanovisko ČUS k registraci léčivého přípravku Menopur 75 IU 
prášek a rozpouštědlo pro injekční roztok – 4. 5. 2022 

 Odsouhlaseno Doporučení ČUS k diagnostice a léčbě pacientů s nmCRPC – 7. 5. 2022  

 Odsouhlasena brožura pro pacienty s karcinomem prostaty – 13. 5. 2022 

 Odsouhlaseno Stanovisko ČUS ke Kódování neinvazivních uroteliálních papilokarcinomů 
močových cest – 13. 5. 2022 

 Odsouhlaseno Stanoviska ČUS a ČSNM ke specifickému léčebnému programu (SLP) s 
preparáty 99mTc MIP 1404 a 99mTc-PSMA-I&S – 19. 5. 2022 

 Odsouhlasena obesílka členů ČUS elektronickým dotazníkem týkajícím se intersticiální 
cystitidy (pro potřeby přednášky na FUN2022) – 22. 5. 2022 

 Odsouhlaseny termíny schůzí ČUS pro 2. pololetí 2022 – 14. 9., 19. 10. a 7. 12.  

 Odsouhlaseno přijetí nových členů ČUS: 
MUDr. Kristýna Bigasová – Urologické oddělení Nemocnice Most 
MUDr. Zuzana Chalupová – Urologické oddělení Nemocnice Jihlava 
MUDr. Eva Kršáková – Urologická klinika FN Brno 

 


